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Mødested: Samuelsgården  
Tak for sodavand og kaffe. 
 
Her er referatet. 
 
Emne Beskrivelse Ansvarlig 
Velkomst  Mikkel bød velkommen. Conny fortalte om 

stedet og den rejse de har været igennem. Der 
er lavet en rigtig flot bog om Samuelsgården, 
og alle var enige om at stedet har en stor 
betydning for byen. 
MEN der er også brug for hjælp, både til 
frivillige, Musikværkstedet, renovering og 
udeområderne. 
Derfor bliver Samuelsgården et fast punkt 
fremover. 
 

 
 
Borgerne i Oksbøl støtter årligt op om stedet 
med ca. 600.000.-  
 
Efter Conny`s fortælling gik vi igang med 
mødet. 
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Hvad er 
igang 

Samuelsgården: 
 
Møde om Samuelsgården: 
Vi vil invitere skolechefen til møde på 
Samuelsgården, og vise ham hvad stedt kan, gør og 
hvilke muligheder der er. Det gør Louise og Conny. 
 
 
Skaterbane ved Samuelsgården: 
Der er også søgt om midler til en skaterbane. 
Mikkel fortalte om et lignede projekt i Børkop hvor 
en ildsjæl, skaffede penge og stod for projektet. Vi 
blev enige om at Thomas og Nicklas tager et online 
møde med ham, for at høre hvordan det foregik. 
 
Strategiplan: 
Der var enighed om at det ville være godt med en 
strategiplan for stedet. Det arbejde vil Henrik, 
Conny og Leif se på. 
 
Hjælp til undervisning: 
Mette (frisør) vil gerne hjælpe med et frisørhold, Det 
taler Conny og Mette videre om. 
 
 
Henvisningsskilte: 
Der bliver sat to op til en start. Se her hvor og 
hvordan de ser ud: 

 

 
Louise, Thomas, 
Henrik og Conny 
 
 
 
 
 
Thomas og Nicklas 
 
 
 
 
 
 
Henrik, Louise, 
Conny og Leif 
 
 
 
Mette og Conny 
 
 
 
Henrik og Brita 
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Det kører som et forsøg, og vi håber på det kan 
lokke flere ind til byen. 
 
Vestergade: 
 
Gaden: 
Vi drøftede hvordan vi kan skabe mere liv i 
Vestergade. Mikkel BIDdanmark fortalte at de 
oplever flere steder at hvis der er fokus på et 
bestemt område i en by. Så Sker der mere end hvis 
det er spredt. Derfor vil vi på næste møde tale om 
hvilke ting/aktiviteter osv. man kan lave sammen i 
Vestergade. 
 
Turisthotellet: 
Vi vil gerne hjælpe med at brainstorme på hvad 
stede kan, hvad man kan lave der og hvordan det 
kan inddrages i byen. Derfor bliver det et punkt på 
det næste møde. 
 
Facader: 
De facader der trænger til renovering, vil vi have 
fokus på. Mikkel kontakter de forskellige 
ejendomsejere. Bla. Vestergade 9 
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Hvad vil vi 
arbejde med 
på de 
kommende 
møder 

• Samuelsgården. 
• Henvisningsskilte. 
• Vestergade. 
• Turisthotellet. 
• Grimme facader. 

 
 
 
 
 
 

Eventuelt. Invitation til møderne. 
 
Det skal ud til så mange som muligt at vi har 
bysamarbejdsmøder. Vi aftalte at Louise fra 
Oksbøl Borger og Erhvervsforening sender en 
invitation ud til alle medlemmer og opretter en 
begivenhed på Facebook. 
 
Mikkel laver en invitation til mødet i januar. 
 
 

 

Næste møde  31. januar kl. 19.00-20.30 sted: Turist Hotellet 
 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst præsentationsrunde. 
2. Samuelsgården status fra gruppen 
3. Henvisningsskilte status fra gruppen 
4. Vestergade, hvad kan vil lave af aktiviteter, 

tiltag osv. 
5. Turist Hotellet, brainstorm på tiltag, ideer og 

hjælp. 
6. Facader og renhold i byen. 
7. Igangsættelse af ideer, og oprettelse af 

grupper. 
8. Evt. 

 

 
 
 

 
Møder 2024 

 
Møderne er aften mellem 19.00-20.30. 
 
31.01 
28.02 
26.03 
29.04 
28.05 
24.06 
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26.08 
30.09 
30.10 
27.11 
 
 

 
Venlig hilsen 
Mikkel Niess 
Konsulent 
BIDdanmark 


